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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:1896 Hackning av de svenska läkemedelsföretagens datauppgifter

Sydkoreas säkerhetstjänst har upptäckt att flera intrångsförsök från Nordkorea 
har gjorts mot Sydkoreas hälsomyndigheter, vaccinforskare och 
läkemedelstillverkare. Detta i ett försök att bryta sig in i läkemedelsbolagets 
databaser för att söka information om läkemedelsjättens coronavaccin och 
behandlingsmetoder. Det är dock oklart om de har lyckats. Nordkoreanska 
hackare försökte redan i fjol göra digitala inbrott hos andra hälsoföretag, bland 
annat vaccintillverkarna Johnson & Johnson, Astra Zeneca och Novavax. 
Nordkorea är sen tidigare ökänt för cyberkrigsföring och för sina 
statsunderstödda hackare, och bland annat har landet pekats ut som skyldigt till 
ett hack 2017 mot USA:s centralbank Federal Reserve.

Detta är oroväckande även för svensk del, och med anledning av ovanstående 
vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg följande:

 

På vilket sätt arbetar statsrådet och regeringen för att inget liknande ska ske för 
våra svenska läkemedelsföretag?

………………………………………

Sara Gille (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-19
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


